
ודע כי אברהם אבינו חטא חטא גדול בשגגה שהביא אשתו הצדקת 
כמכשול עוון מפני פחדו פן יהרגוהו, והיה לו לבטוח בשם שיציל אותו 

 ואת אשתו ואת כל אשר לו, כי יש באלוקים כח לעזור ולהציל.

ראוי לכל צדיק שלא יסמוך במקום סכנה על הנס וישמור עצמו בכל 
 תחבולה אשר יוכל

 



 

 

 

 

 

 

 


